

Referat styremøte Alvøen lokalforening 15.10.2024 (20:00)

Kongshavnveien 16

Deltakere: Ole-Jørgen, Monika, Stian, Marit, Yngve og Stein.

Saksnr.	Sak	Ansvarlig
1	Skilt på knutepunkt i Alvøen. - Vedtatt på tidligere styremøte å kjøpe inn flere skilt, feks. Gosen, Mauradalen, Andersplass, Reset, Smittet, (Bakka)gjeilen, Holmen, Gabrielsbakken, Bakkastølen, etter innspill på facebook. Besluttet tidligere at vi bestiller 9 nye skilt, Asker produkt AS. Fått tilsendt bestillingsskjema, må fylle ut og sende tilbake. Ta til våren, men kan bestille de nå.	Stein har bestilt
2	Ramsvikveien synker - Veigruppen har, etter møte med Entreprenør Jordal, kommet frem til en løsning på problemet med overvann og synkende veilegeme. Løsningen styret vil anbefale er: Fylle ny masse på eksisterende veilegeme og legge ny asfalt på denne. Løsningen innebærer også andre elementer, som forsterkning av veiskulder og noe drenering. - Entreprenør Jordal gir pristilbud. - Stian og Yngve innhenter ytterligere to pristilbud. - Saken tas opp på neste møte, 15. Oktober - På neste møte vurderes det om det skal kalles inn til ekstraordinær generalforsamling. Yngve og Stian informerer om pristilbud som er levert av Roger Jordalen og Grunnarbeid Vest. Styret blir enig om å ikke kalle inn til ekstraordinær generalforsamling for å avgjøre denne saken, men derimot vente til det ordinære årsmøtet. Styret vil gå for å anbefale Roger Jordalens tilbud med en fordelingsnøkkel der lokalforeningen dekker 50 %. Resten blir fordelt på beboerne fra Kviteporten og nordover Ramsvikveien (med stikkveier)	Stian og Yngve info Styret
3	Styret/Konsertkomite - Bli enige om retningslinjer for forholdet mellom styret og Konsertkomiteen. Årsmøtet ga føring på at det bør være en åpnere dialog. Lar saken stå som den er. Ole Jørgen og Stein forsøker å samle all mulig dokumentasjon. Lage en «bruksanvisning» Grunnet hendelser rundt dugnadsfesten, tar vi dette opp på nytt.	Styret

3	Ole Jørgen tar kontakt med personen dette gjelder og formidler at styret håper vedkommende fremdeles vil finne glede i å involvere seg i fellesaktivitetene i nabolaget. Ole Jørgen spør også vedkommende om dette er noe styret skal involvere seg i videre.	Ole Jørgen
4	Evaluering arrangement/aksjon siden sist møte -	
5	Neste arrangement/aksjon iht årshjul - Brøyteavtalen - Halloween - Avtale nye datoer for leie av lokalet. - Stein henvender seg til valgkomiteen og ber dem om å starte sitt arbeid	Stein ordner med D.Fasmer Marit Stein
6	Eventuelt - Forslag fra beboer: busskur nede i Alvøen. Styret mener dette ikke er ALFs ansvarsområde	Styret
	Nytt møte blir 26. november kl 20:00, Pålaveien 15 Vi forbereder oss til årsmøtet i februar 😊	

[illegible]